



## Yhdistyksen hallituksen kokous

pöytäkirja XXI/20  
2020

Aika: 14.8.2020 klo 16.30–17.06  
Paikka: Turun rikospoliisien kesäkotit Turila  
Läsnä: Amanda Myntti puheenjohtaja  
Eemeli Eronen  
Emilia Kalliokoski sihteeri  
Fanni Ristioja  
Juulia Virta  
Kimmo Pyyhtiä  
Mikko Miettinen  
Oskar Tuomi  
Peppiina Aspegren

### Hallituksen ulkopuolelta:

Ilona Helenius  
Paavo Palanterä  
Kasimir Vuoskoski  
Pekka Heikkilä  
Mikko Jaskari  
Abdulqadir Hussein  
Frans Sjöblom  
Anton Nykänen  
Lauri Heinonen  
Otso Lauerma  
Antero Nartamo  
Samuli Kotiranta  
Vilja Vihervuori saapui kohdassa § 9  
Oskari Nääjärvi saapui kohdassa § 9  
Laura Utriainen saapui kohdassa § 9

### 1 § (351) Kokouksen avaaminen

-Puheenjohtaja Amanda Myntti avasi kokouksen klo 16.30.

### 2 § (352) Laillisuus ja päätösvaltaisuus

-Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

### 3 § (353) Työjärjestys

-Hyväksyttiin työjärjestys.

### 4 § (354) Ilmoitusasiat

-Kokousjallua ei ole.

-Sihteeri hukkasi hiirensä.

-Olemme kevätsaunalla.



-TYY julkaisi tänään ohjeistuksensa syksyn tapahtumien järjestämisestä koronatilanteen huomioon ottaen.

### 5 § (355) Posti

- 24.7. Kesäkuun tiliote Nordealta
- 11.8. Heinäkuun tiliote Nordealta

### 6 § (356) Talous

- Hyväksyttiin kuitteja:
  - Ei hyväksyttäviä kuitteja.
- Hyväksyttiin laskuja:
  - Ei hyväksyttäviä laskuja.
- Maksettiin laskuja:
  - Ei maksettavia laskuja.
- Muut tilitapahtumat:
  - Kesäkuun palvelumaksut Nordea Oyj:lle 23,10 €
  - Heinäkuun palvelumaksut Nordea Oyj:lle 18,05 €
  - Saatu Nurinkurinsitsien 2019 osallistumismaksu 15,00 €
- Koitetaan hankkia MobilePay ennen johdantoviikon alkua käteisen käytön vähentämiseksi.
- Avataan kassa.

### 7 § (357) Edunvalvonta

- Keskusteltiin sähköisistä tavoista ilmoittautua Deltan jäseneksi paperisen lomakkeen lisäksi. Eemeli Eronen hoitaa sähköisen lomakkeen liittymistä varten ennen johdantoviikon alkua.
- Deltatiimin tapaamisten pitäisi taas jatkaa syksyllä.
- Keskusteltiin edunvalvontasaunan järjestämisestä, sillä perinteisen saunaillan järjestäminen ei välttämättä ole kannattavaa vallitsevissa olosuhteissa. Lauri Heinonen ehdotti edunvalvontapiknikin järjestämistä. Fanni Ristioja ehdotti edunvalvontaetäsitsien järjestämistä. Palataan asiaan, kun syksyn tilanteesta tiedetään enemmän.

### 8 § (358) Materiaali

- Syksyn monisteet tilataan ensi viikon alussa.
- Keskusteltiin monistemyynnin vähenemisestä.
- Muistutetaan haalarien hakemisesta henkilöitä, jotka tilasivat haalarit viime syksynä, mutta eivät ole vielä niitä hakeneet.

### 9 § (359) Opiskelijaelämä

- Mietitään Pilttibileiden kohtaloa. Jos bileitä ei saada järjestettyä, koitetaan keksiä jotain vaihtoehtoja tapahtumaa bileille, esim. piknik. Haalarimerkit olisi mukava saada myytyä.

### 10 § (360) Hyvinvointi

- CampusSport Cupin jatkumisajankohdasta ei ole vielä tietoa.
- Keskusteltiin lautapeli-iltojen järjestämisestä. Päätettiin olla varaamatta Turku-salia syyskuun lautapeli-iltaa varten.



### 11 § (361) Kulttuuri

-HybridiSpeksin yhteistilaukseen osallistui 37 henkilöä. Ei lähetetä vielä maksuohjeita lipun ostaneille, koska speksin kohtalosta ei ole vielä tarkkaa tietoa.

### 12 § (362) Piltit ja tuutorointi

-Keskusteltiin d.O.O.m.:in järjestämisestä.

-Johdantoviikon ohjelma on näillä näkymin seuraava:

-Maanantaina hengaillaan Panimoravintola Koulussa.

-Tiistaina pelataan pihapelejä Educariumin kentällä.

-Keskiviikkona pidetään pilttisuunnistus ja mahdollisesti pilttibileet tai jokin korvaava tapahtuma.

-Torstaina lautapeli-ilta mahdollisuuksien mukaan ulkona.

-Varattiin TYYn sauna 1.9. pilttisaunaa varten. Loimu ja TEK sponsoroivat tapahtumaa.

Seurataan tilannetta kuitenkin, ja perutaan tapahtuma tarvittaessa.

-Vesa Halavan kanssa on puhuttu analyysin kurssien kirjatilauksesta.

### 13 § (363) Järjestö- ja yritys yhteistyö

-Viime kokouksessa puhuttiin, että pidettäisiin deltafanilla kysely, jossa kyseltäisiin jäsenistöltä halukkuutta lähteä syksyllä ekskursioille ja/tai IntegraatioFesteille. Kyselyä ei ole vielä suoritettu, mutta todettiin, että tässä kohtaa kyselyn järjestäminen ei ehkä ole enää tarpeellista koronatilanteen takia.

-Lauri Heinonen toivoi, että järjestettäisiin yhteispiknik Åbo Akademin kanssa.

### 14 § (364) Viestintä

-Ilmoitetaan deltafanilla:

-Ei ilmoitettavaa.

### 15 § (365) Päivystykset

-Ei päivystyksiä.

### 16 § (366) Muut esille tulevat asiat

a) Muut esille tulevat asiat:

-Valitaan hygieniavastaavat kevätsaunalle.

- Valittiin tehtävään Oskar Tuomi ja Otso Lauerma.

-Toimisto on sotkuinen, joten siivotaan se ennen johdantoviikkoa.

b) Aloitteet ja anomukset:

-Ei aloitteita tai anomuksia.

c) Vanhat pöytäkirjat:

-Ei hyväksyttäviä pöytäkirjoja.

### 17 § (367) Seuraava kokous

-Seuraava kokous pidetään 22.8.2020 klo 10.00 sähköisenä kokouksena Discordissa.



Turun yliopiston matemaattisten ja fysikaalisten  
tieteiden opiskelijoiden yhdistys Delta ry

**18 § (368) Kokouksen päättäminen**

-Puheenjohtaja Amanda Myntti päätti kokouksen klo 17.06.

---

Amanda Myntti (puheenjohtaja)

---

Emilia Kalliokoski (sihteeri)